
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
  
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 

Til: Gert, Mimi, Eva, Yasmin og Shirley 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Forhindret:   
 
 
 
 
 
 
 

Referat 

Kopi:  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Referent.: Shirley Wong  

24. februar 2018 

E/F Hallands Enge  

 

  

 

E/F Hallands Enge; torsdag d. 22. februar 2018 –  

næste bestyrelsemøde afholdes d. 20/3-2018 kl. 19. 

 Aktion 

  

  

 Opgavefordeling 

Eva tager sig af referat fremover. Dog vil referat for mødet af 22/2-

2018 blive udarbejdet af Shirley. 

 

Shirley tager sig af Budget, regnskabsopfølgning, administration af 

nøgler og foreningens hjemmeside. 

 

Yasmin har ansvar for deltagelse af møder med Grundejerforening 

hver 3. måned, MTH møder i forbindelse med byggeriet, udarbejdelse 

af årsberetninger og besvarelse af mails fra beboerne. 

 

Mimi: Diverse  

 

Gert: Vi arbejder på at finde en afløser til Gert, idet Gert flytter. 

 

Facebook er ikke et forum hvor bestyrelsen skal besvare beboernes 

henvendelser. FB er et social medie for beboerne. 

 

 

 Kontaktperson ved håndværkerbesøg 

Gert informerer at Lene (en af beboerne) vil påtage sig at lukke 

håndværkerne ind i ejendommen, når der er behov for dette. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat skal 

udarbejdes 

hurtigst muligt og 

uploades herefter 

på hjemmesiden 

(upload af referat 

foretages af 

Shirley) 
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Side 2 af 3 
 

 

 

 

 Fuld entreprise ved RN Ejd.service 

Rengøring er fortsat et issue – og rengøringsarbejdet er ej 

tilfredsstillende.  

 

Bestyrelsen vil derfor udbede RN ejendomsservice om et samlet tilbud 

på det RN ejendomsservice udfører i dag inkl. rengøring, vicevært og 

ikke mindst det som Gert udfører i sin fritid ved at gennemtjekke 

varmecentralen, blødgøringsanlægget mv. 

 

Gert kontakter RN ejd.service for et nærmere møde herom – uge 11 

 

 

 Henvendelse fra beboer vedr. opgang 33 

Udbedring af revner på murværket i opgang 33 har betydet at der ikke 

kan udføres rengøringsarbejdet i opgangen. Beboeren har spurgt indtil 

hvornår udbedrings- og rengøringsarbejdet kan forventes at afsluttes. 

 

Formanden må informere beboeren at arbejdet fortsat pågår, og 

tidshorisonten, hvornår det afsluttes, er ukendt. 

 

 Generalforsamling 

Yasmin kontakter Bjarke fra Ternstrøm at bestyrelsen er enig om at 

generalforsamlingen afholdes d. 9/4-2018. 

 

Mimi sørger for bestilling af lokale på Torstorp Skole 

 

Mimi har foreslået ”Vinduefond” som et punkt til generalforsamlingen.  

 

Yasmin skriver til Uno hvilke forslag vi i bestyrelsen har til 

generalforsamlingen. 

 

 

 Udsugning 

Installation af udsugning i rækkehusene er udført. 

 

 

 Rækkehus/Baldakiner 

Der arbejdes fortsat på halvtag til rækkehusene. I uge 11 vil der blive 

opsat prototype nr. 2.  
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Side 3 af 3 
 

 

 Kørsel på Skjeberg Alle 

Gert har indsendt en mail omkring bestyrelsens utilfredshed omkring 

kørsel på Skjeberg Alle af lastbiler.  

 

Projektlederen har lovet at tage issuet op med kommunen, hvor de vil 

anlægge en vej til transport af materialerne til byggeriet fra Høje 

Tåastrup Boulevard. 

 

Gert vil følge op på sagen, idet lastbiler fortsat anvender Skjeberg Alle 

og ikke desto mindre har disse chauffører allerede ødelagt nogle fliser. 

 

Gert vil under sin opfølgning bede kommunen om at sætte et skilt op 

omkring gennemkørsel på Skjeberg Alle af lastbiler er forbudt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gert 

  


